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در نشست هیئتمدیره سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان با نایبرئیس اتاق ایران مطرح شد

ارتقای جایگاه سندیکای صنعت برق اصفهان در ارکان بخش خصوصی و دولتی

اعضای هیئتمدیره سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان با نایبرئیس بازرگانی ایران پیرامون مشکلات و چالشهای

موجود در این حوزه در اتاق بازرگانی اصفهان دیدار و گفتگو کردند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، پیام باقری، نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران در این دیدار گفت: سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان یکی از منظم ترین و فعال ترین

شعبه ها در سطح کشور است و تاکنون توانسته اقدامات خوب و مؤثری انجام دهد. اقدامات شعبه اصفهان به گونه ای بوده که مبنای دستورالعمل های سندیکای کشوری قرار

گرفته و توانسته برای سایر استان ها و شعبه الگو باشد. مژگان ایزدی، رئیس کمیسیون گردشگری، فرش و صنایع دستی و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این

جلسه گفت: در زمینه اطلاع رسانی باید سندیکا فعالیت هایش را گسترش دهد تا اعضای انجمن از فعالیت هایی که انجام می شود اطلاعات بیشتری به دست آورند. علاوه بر

قطعی گاز که پیش ازاین در فصل سرد سال اتفاق می افتاد اکنون با قطعی برق نیز مواجهیم که مشکلات زیادی را برای تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی به وجود آورده است.

احمدرضا صافی اصفهانی، رئیس هیئت مدیره سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان نیز گفت: در استان تلاش کرده ایم که جایگاه سندیکا را ارتقا بخشیم در همین راستا

خوشبختانه الان هم در اتاق بازرگانی به عنوان تشکل بخش خصوصی و دستگاه های دولتی و حاکمیتی سندیکا نقش مهمی ایفا می کند و نظرات آن در تصمیمات اثرگذار است.

وی در ادامه افزود: در بحث انرژی به رغم اینکه حوزه ها به هم مرتبط هستند؛ اما شاهدیم که در حوزه نفت، گاز و برق فعالیت ها به صورت جداگانه انجام می شود. به همین

خاطر در اصفهان شورای انرژی برای نخستین بار در کشور تشکیل شد تا نگاهی جامع به مشکلات و مسائل این حوزه داشته باشیم و در تصمیم گیری ها همه جوانب لحاظ شود.

مهدی مسائلی، نایب رئیس هیئت مدیره سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان نیز اظهار داشت: یکی از مهم ترین وظایف سمن ها علاوه بر ارتباط با دولت، گسترش ارتباطات بین

اعضا است. ما در این سندیکا تلاش کرده ایم ارتباطات بین اعضا را تقویت کنیم و در حوزه تبادلات ارزی نیز نتایج خوبی حاصل شد. همچنین توانسته ایم تعامل خوب و سازنده

ای بین سندیکا و شرکت های توزیع برق برقرار کنیم و با ۲۱ شرکت توزیع برق ارتباط گرفته ایم تاحدی که در بعضی موارد این سندیکا مورد اعتماد شرکت های توزیع برق برای

مشورت در حل مشکلات قرار گرفته است.

سید محسن پورسعید، رئیس هیئت مدیره انجمن تخصصی همگن برق و الکترونیک استان اصفهان نیز بیان داشت: انرژی خورشیدی یکی از فرصت های خوب برای برون رفت از

بحران ناترازی انرژی در حوزه برق است که در مقابل ما قرار دارد. نیاز است که تلاش کنیم در این حوزه به خودکفایی برسیم و می توانیم به جای صادرات سیلیس به صورت خام از

آن برای تولید سلول خورشیدی در کشور استفاده کنیم.
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